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Komunikat w sprawie Szpitala Miejskiego
Oświadczenie marszałka Adama Jarubasa, po spotkaniu z prezydentem Kielc Wojciechem
Lubawskim dotyczącym przejęcia przez Samorząd Województwa Szpitala Miejskiego

Marszałek Adam Jarubas:  – Zaproponowałem Panu Prezydentowi przejęcie szpitala w
dwóch formach: samego przedsiębiorstwa lub całej spółki, czyli takiej, jak przewidywała to
uchwała  Rady  Miasta.  Pan  Prezydent  uznał  jednak,  że  chce  kontynuować  proces
prywatyzacji Szpitala Miejskiego. Stwierdził też, że do sprawy przejęcia przez Samorząd
Województwa może ewentualnie wrócić, gdyby ten proces się nie powiódł.  Ubolewam nad
tym, że pan Prezydent nie przyjął  naszej  propozycji  i  uznał  prywatyzację za optymalne
rozwiązanie problemów kieleckiej placówki. Moim zdaniem utrzymanie Szpitala Miejskiego
w  formie  publicznej,  z  funkcjonującym  w  placówce  oddziałem  internistycznym,  byłoby
najlepszym rozwiązaniem zarówno dla mieszkańców Kielc, jak  i całego regionu. Nadal też –
niezależnie od stanowiska Pana Prezydenta – podtrzymuję ofertę Samorządu Województwa
dotyczącą przejęcia od Gminy Kielce Szpitala Miejskiego. 


